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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Financiën over de 
brandbrief van cryptocurrencybedrijven in Nederland (ingezonden 5 november 
2020). 

Vraag 1
Wat is uw mening over het bericht dat cryptocurrencybedrijven in Nederland 
de markt uit gereguleerd dreigen te worden, omdat ze niet door de registra-
tieprocedure van DNB komen?1 Heeft u de betreffende brief van VBNL aan 
DNB ook ontvangen en wat is uw reactie hierop? 

Vraag 2
Klopt het dat DNB ook tijdens het lopende registratieproces eisen heeft 
toegevoegd? Klopt het dat deze eisen niet gelden voor bijvoorbeeld banken 
en verzekeraars, hoewel zij onder dezelfde wet vallen? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 3
Klopt het dat er sinds mei van dit jaar 38 vergunningaanvragers zijn geweest 
in deze groep, waarvan er tot nu toe slechts één succesvol de registratiepro-
cedure heeft doorlopen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat bedrijven buiten de wet vallen 
en hun activiteit moeten staken doordat er problemen of onduidelijkheden 
zijn rondom registratieprocedures? 

Vraag 5
Gaat u de deadline van 21 november aanstaande met minstens een maand 
verlengen? Gaat u laten onderzoeken of de klachten van deze bedrijven over 
het optreden van DNB in dit registratieproces gegrond zijn? 

Vraag 6
Gaat u de evaluatie genoemd in de motie Alkaya/van der Linde2 naar voren 
halen om zo eerder inzicht te krijgen over het mogelijk verdringende effect 
van de administratieve lasten en procedures?

1 https://bitcoinmagazine.nl/2020/11/bitcoin-bedrijven-dnb/
2 Kamerstuk 35 245 nr. 15
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